
 

UDRUGA HRVATSKIH SREDNJOŠKOLSKIH RAVNATELJA 

ZAGREB, Palmotićeva 84 

 

 

Dubrovnik, 1. veljače 2006. 

 

ZAPISNIK 

 

sa 12. sjednice Predsjedništva (u proširenom sastavu) Udruge hrvatskih 

srednjoškolskih ravnatelja, održanoj 1. veljače 2006. godine u Dubrovniku s 

početkom u 19,00 sati. 

 

Sjednicu je pripremio i sazvao, te joj predsjedavao predsjednik Udruge Ivica Lovrić.  

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić pozdravio je nazočne i konstatirao da je ovoj sjednici 

Predsjedništva u proširenom sastavu nazočno 18 članova od ukupno 22 , što je dovoljan 

broj za pravovaljano odlučivanje. 

 

Nazočni članovi predsjedništva u proširenom sastavu: 

Neda Tolj Kramarić, Višnja Francetić, Željka Štefša, Brunoslav Sabolek, Davor 

Vidaković, Jozo Jurković, Zvonimir Đurić, Mladen Kamenjarin, Ivan Živković, 

Ružica Črnjević, Alan Labus, Mile Lulić, Jelka Grđan, Željka Korlević, Jozo Bešlić, 

Ivanica Belamarić i Dušanka Novak.  

 

Ostali nazočni: Jakov Bevanda i Stanko Berečki - članovi Nadzornog odbora, Grgo 

Luburić - tajnik Udruge, te Ksenija Puljanić – zapisničar.   

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić predložio je sljedeći dnevni red na usvajanje: 

 

 

DNEVNI RED: 
1. Usvajanje zapisnika 11. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

2. Prijedlog Izvješća o radu u 2005. godini (podnosi se skupštini na 

razmatranje i usvajanje) 

3. Prijedlog Izvješća o financijskom poslovanju u 2005. godini (podnosi 

se skupštini na odobravanje) 

4. Financijski plan za 2006. godinu (donošenje) 

5. Prijedlog imenovanja počasnih članova Udruge 

6. Organizacija stručnog skupa i redovite skupštine UHSR-a u 

Dubrovniku 2. i 3. veljače 2006. godine 

7. Različito 

 

Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi na predloženi dnevni red, predsjednik Udruge 

dao je prijedlog dnevnog reda na usvajanje. 

 

ZAKLJUČAK: Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad-1. Usvajanje zapisnika s 11. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

 

Nije bilo primjedbi na zapisnik s 11. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

 

ZAKLJUČAK: Zapisnik s 11. sjednice Predsjedništva UHSR-a jednoglasno je 

usvojen. 

 

 



Ad-2. Prijedlog Izvješća o radu u 2005. godini (podnosi se skupštini na 

razmatranje i usvajanje) 

  

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić ukratko je prokomentirao sadržaj Prijedloga Izvješća o 

radu u 2005. godini, tekst kojeg je učinjen dostupnim nazočnima prije ove sjednice te su 

ga mogli dobro proučiti. Napomenuo je da će konačni tekst Prijedloga biti upućen 

Skupštini na razmatranje i usvajanje. Pozvao je nazočne na diskusiju i formiranje 

konačnog teksta Prijedloga. 

Nakon izlaganja provedena je diskusija u kojoj su sudjelovali gotovo svi članovi.  

 

ZAKLJUČAK: Predsjedništvo je jednoglasno utvrdilo konačnim tekst Prijedloga 

Izvješća o radu u 2005. godini, u obliku kako je izložio predsjednik Udruge, te 

ga prosljeđuje skupštini na razmatranje i usvajanje. 

 

 

Ad-3. Prijedlog Izvješća o financijskom poslovanju u 2005. godini (podnosi se 

skupštini na odobravanje) 

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić ukratko je prezentirao sadržaj Prijedloga Izvješća o 

financijskom poslovanju u 2005. godini, tekst kojeg je učinjen dostupnim nazočnima prije 

ove sjednice te su ga mogli dobro proučiti. Napomenuo je da će konačni tekst Prijedloga 

biti upućen Skupštini na odobravanje. Pozvao je nazočne na diskusiju i formiranje 

konačnog teksta Prijedloga. 

Nakon izlaganja provedena je diskusija u kojoj su sudjelovali gotovo svi članovi.  

 

ZAKLJUČAK: Predsjedništvo je jednoglasno utvrdilo konačnim tekst Prijedloga 

Izvješća o financijskom poslovanju u 2005. godini radu u 2005. godini, u obliku 

kako je izložio predsjednik Udruge, te ga prosljeđuje skupštini na razmatranje i 

usvajanje. 

 

Ad-4. Financijski plan za 2006. godinu (donošenje) 

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić ukratko je prezentirao sadržaj Financijskog plana za 

2006. godinu, tekst kojeg je učinjen dostupnim nazočnima prije ove sjednice. Pozvao je 

nazočne na diskusiju i donošenje. 

Nakon izlaganja provedena je diskusija u kojoj su sudjelovali gotovo svi članovi.  

 

ZAKLJUČAK: Predsjedništvo je jednoglasno donijelo Financijski plan za 2006. 

godinu  

 

 

Ad-5. Prijedlog imenovanja počasnih članova Udruge 

 

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić podsjetio je nazočne na zaključak 11. sjednice 

Predsjedništva od 15. prosinca 2006. - da svaki ogranak Udruge predloži počasne 

članove vodeći brigu da budu predloženi ravnatelji koji su u mirovini, a svojim su 

aktivnostima doprinijeli radu Udruge, te pozvao nazočne da izlože pisane ili usmene 

obrazložene prijedloge svojih ogranaka na ovoj sjednici. Odluku o imenovanju počasnih 

članova donosi Skupština Udruge. 

 

1. Neda Tolj Kramarić: (u ime odsutnog predsjednika ogranka): 

- OGRANAK LIČKO-SENJSKE ŽUPANIJE: MARIJAN METER 

 

2. Alan Labus: 

- OGRANAK ZAGREBAČKE ŽUPANIJE: JOSIP ŠABAN 

 



3. Željka Korlević: 

     -    OGRANAK VIROVITIČKO-PODRAVSKE ŽUPANIJE: VIDA TURČINOVIĆ  

 

4. Jelka Grđan: 

 - OGRANAK VARAŽDINSKE ŽUPANIJE: KREŠIMIR JURIČIĆ 

 

5. Zvonimir Đurić: 

 - OGRANAK OSJEČKO BARANJSKE ŽUPANIJE: JOSIP PATAJAC      

 

6. Ivan Živković: 

 - OGRANAK VUKOVARSKO-SRIJEMSKE ŽUPANIJE: MARIJA BOŠNJAK 

  

7. Ivanica Belamarić: 

 - OGRANAK ŠIBENSKO-KNINSKE ŽUPANIJE: VITOMIR PAŠKOV  

 

8. Jozo Bešlić: 

 - OGRANAK POŽEŠKO-SLAVONSKE ŽUPANIJE: MIRKO ČULJAK 

 

9. Željka Štefša: 

- OGRANAK BJELOVARSKO-BILOGORSKE ŽUPANIJE: ŽELJKO SUPANČIĆ 

             VERA KITONJIĆ  

 

10. Jozo Jurković: 

 - OGRANAK DUBROVAČKO-NERETVANSKE ŽUPANIJE: IVO LJEPOTICA 

                IVAN GABRIĆ 

                                                                                           ANTE NONKOVIĆ 

 

11. Slavko Ivanković, odsutan, (prijedlozi dostavljeni u pisanom obliku): 

 - OGRANAK GRADA ZAGREBA:     JURAJ ILIĆ 

                                 JURE KUPREŠAK 

              MIRON NEVISTIĆ 

                  MIROSLAV POZDER 

              IVAN RUŠAK 

                       STANKO ŠKROBO     

 

U diskusiji koja je uslijedila najviše se vodilo polemika oko pitanja statusa počasnog 

člana, te oko kriterija za predlaganje počasnih članova u svezi s čime su se izdvojila dva 

različita stajališta: 

1. Treba ostaviti ograncima da utvrđuju kriterije 

2. Treba točno i jasno utvrditi jedinstvene kriterije za predlaganje počasnih članova.  

Kriterij je prije svega: Član Udruge je samo onaj ravnatelj koji plaća članarinu i samo 

takav može biti predložen za počasnog člana odlaskom u mirovinu (prijedlog J. 

Bevande). 

Većina nazočnih složila se s prijedlogom J. Bevande, ali pod pretpostavkom da se 

primijeni u buduće, a na ovu skupštinu treba ići s prijedlozima ogranaka. 

Također je Predsjedništvo mišljenja da bi počasnim članom trebao postati pater PETAR 

GALAUNER bivši predsjednik Udruge.  

 

ZAKLJUČAK: Predsjedništvo jednoglasno potvrđuje naprijed navedene 

prijedloge Ogranaka - za imenovanje počasnih članova Udruge, te će se 

navedeni prijedlozi uputiti Skupštini Udruge u čijoj je nadležnosti imenovanje 

počasnih članova.  

 

 

 

 

 



Ad-6. Organizacija stručnog skupa i redovite skupštine UHSR-a u Dubrovniku 2. 

i 3. veljače 2006. godine 

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić upoznao je nazočne s imenima gostiju tj. predstavnika 

državne i lokalne vlasti, a koji su jučer odnosno danas potvrdili svoj dolazak na stručni 

skup, a neki pomaknuli termin predavanja (državni tajnik gosp. Ž. Janjić). Također je 

istaknuo imena predavača i teme koje će biti apsolvirane tijekom trajanja skupa. 

Pomicanje termina biti će usklađeno s predavačima. Predsjednik je izrazio nadu da će 

stručni skup proteći jednako dobro i uspješno kao i prethodni, te da će zahvaljujući 

aktualnosti tema, te stručnošću i odgovornošću predavača i gostiju - skup biti koristan 

svim prijavljenim članovima udruge.  

Predsjednik Udruge nadalje je istaknuo da je zadatak i svrha sazivanja ovog današnjeg 

Predsjedništva, uz naprijed već odrađene točke dnevnog reda, što bolje pripremiti 

organizaciju skupa, a također i organizaciju Skupštine Udruge. Svakako treba predvidjeti 

članove predsjedništva za vođenje skupa u plenarnom dijelu. Nakon kraće rasprave 

odlučeno je da će to biti : 

- Grgo Luburić, tajnik Udruge 

- Jozo Jurković, član predsjedništva   

- Dušanka Novak - članica predsjedništva.  

Ostali članovi Predsjedništva trebali bi biti spremni zamijeniti ih prema potrebi. 

 

Po pitanju pripreme za Skupštinu Udruge predsjednik je istaknuo da je sve temeljito 

pripremljeno još u Zagrebu, a što se tiče samog vođenja Skupštine (radnog 

predsjedništva) predlaže da, ako skupština drukčije ne predloži – radno predsjedništvo 

bude isto kao na prošloj Skupštini u Opatiji (Ivan Živković, Grgo Luburić, Željka Štefša), 

a za zapisničara predlaže Kseniju Puljanić. 

ZAKLJUČAK: Predsjedništvo se suglasilo s navedenim prijedlozima. 

 

Ad-7. Različito 

 

Jakov Bevanda - upoznao je nazočne da će se ispred Nadzornog odbora javiti za riječ 

na Skupštini - po pitanju obveze plaćanja članarine, ističući kako nema opravdanja za 

neplaćanje članarina budući je to osobna obveza članova (ravnatelja) pa na neplaćanje 

nije od utjecaja okolnost eventualno blokiranih žiro računa škola iz kojih ravnatelji 

dolaze. 

Također predlaže da se organizacija stručnih skupova srednjoškolskih ravnatelja u 

buduće usuglasi s organizacijom Hrvatskog andragoškog društva, tj. da se organiziraju u 

isto vrijeme i na istom mjestu, kako bi se smanjili troškovi i osigurala nazočnost većeg 

broja ravnatelja strukovnih škola budući da neki od njih zbog financijske situacije nisu u 

mogućnosti nazočiti i jednom i drugom skupu odvojeno. 

Predsjednik Udruge napomenuo je da će svim nazočnima na stručnom skupu biti 

podijeljen letak – o zapošljavanju invalida, kojeg je izdala Srednja škola Centar za odgoj i 

obrazovanje Zagreb, Zagorska 14.   S obzirom da ravnatelji imaju ulogu poslodavca pri 

zaključivanju ugovora o radu, letak bi trebao podsjetiti na neke zakonske obveze prilikom 

zapošljavanja invalida, a također i humanu dimenziju njihova zapošljavanja.   

 

Kako se više nitko nije javio za diskusiju po ovoj točki dnevnog reda predsjednik Udruge 

zaključio je sjednicu u 20.30 sati. 

 

 

Zapisnik sastavila:       Predsjednik UHSR: 

Ksenija Puljanić       Ivica Lovrić 

 

 

 

  

 


